



re:publica Berlin 2025

Die re:publica 25 findet vom 26.-28. Mai 2025 in der STATION Berlin statt. Das Festival für die digitale Gesellschaft steht diesmal unter dem Motto „Generation XYZ“.

In welcher digitalen Welt wollen wir leben? Unsere demokratische Gesellschaft steht auf dem Prüfstand. Und es fehlt on- wie offline an Räumen, in denen Generationen sich begegnen können, um sich zu vergewissern, dass uns mehr verbindet als trennt. Für die re:publica 25 versuchen wir den intergenerativen Schulterschluss, den wir jetzt so dringend brauchen – und laden alle Generationen an unseren Tisch. Unser kollektives Wissen macht uns klüger, unsere kulturellen Leidenschaften kreativer, und mit vereinter Courage sind wir unschlagbar. Macht euch gefasst auf die Generation XYZ!

Das Programm bringt wie immer die wichtigsten Themen rund um das Netz, seine Communities und die Chancen und Herausforderungen, die in der Digitalisierung der Gesellschaft liegen, auf die Bühne. Euch erwarten spannende Formate wie Diskussionen, Vorträge, Workshops, Performances und viele mehr.

re:publica 25 will take place from 26-28 May 2025 at STATION Berlin. This time, the motto of the festival for the digital society is 'Generation XYZ'.

What digital world do we want to live in? Our democratic society is being put to the test. There is a lack of spaces, both online and offline, where generations can meet openly to reassure themselves that there is more that connects us than divides us. For re:publica 25 we are trying to strengthen the intergenerational solidarity that we so urgently need right now – so we invite all generations to join us in the discussion. Our collective knowledge makes us smarter, our cultural passions more creative, and with united courage we are unbeatable. Get ready for Generation XYZ!

As always, the programme brings the most important topics regarding the internet, its communities and the opportunities and challenges that arise from the digitalisation of society on stage. You can expect exciting formats such as discussions, talks, workshops, performances and much more.

Tickets

→ re-publica.com/de/tickets

Social Media

Kurz

Die **re:publica 25** findet vom 26.-28. Mai 2025 in der STATION Berlin statt. Das Festival für die digitale Gesellschaft steht diesmal unter dem Motto „Generation XYZ“. Alle Infos & Tickets: re-publica.com #rp25 #GenXYZ

Lang

Die **re:publica 25** findet vom 26.-28. Mai 2025 in der STATION Berlin statt. Das Festival für die digitale Gesellschaft steht diesmal unter dem Motto „Generation XYZ“. Die Teilnehmenden erwartet ein spannendes Programm mit Vorträgen, Diskussionen, Workshops, Performances und vielem mehr – rund um die aktuellen gesellschaftlichen Debatten, das Netz, seine Communities und die Chancen und Herausforderungen, die in der Digitalisierung der Gesellschaft liegen. Alle Infos & Tickets: re-publica.com #rp25 #GenXYZ

Short

re:publica 25 will take place from 26-28 May 2025 at STATION Berlin. This time, the motto of the festival for the digital society is 'Generation XYZ'. More info & tickets: re-publica.com #rp25 #GenXYZ

Long

re:publica 25 will take place from 26-28 May 2025 at STATION Berlin. This time, the motto of the festival for the digital society is 'Generation XYZ'. Participants can look forward to an exciting programme of talks, discussions, workshops, performances and much more – on current social debates, the internet, its communities and the opportunities and challenges that arise from the digitalisation of society. More info & tickets: re-publica.com #rp25 #GenXYZ

Visuals



Keyvisuals und Logos stehen [hier](#) zum Download zur Verfügung. Fotos zur freien Verwendung gibt es [hier](#).

Key visuals and logos are available for download [here](#). Photos for free usage are available [here](#).

Social Media Handles

Mastodon	berlin.social/@republica	@republica@berlin.social
Bluesky	bsky.app/profile/re-publica.com	re:publica@re-publica.com
Threads	threads.net/@re_publica	@re_publica
Instagram	instagram.com/re_publica	@re_publica
Facebook	facebook.com/republica	@republica
LinkedIn	linkedin.com/company/re-publica	@republica GmbH
Flickr	flickr.com/photos/re-publica	@re-publica
YouTube	youtube.com/@republica	@republica

Über die re:publica

Die republica GmbH veranstaltet mit der re:publica Berlin seit 2007 das Festival für die digitale Gesellschaft und damit die größte Konferenz ihrer Art in Europa. Das Programm umfasst Vorträge, Diskussionen, Workshops, Performances und vieles mehr zu Themen rund um das Netz, seine Communities und die Chancen und Herausforderungen, die in der Digitalisierung der Gesellschaft liegen. Die Teilnehmer*innen der re:publica bilden einen Querschnitt unserer (digitalen) Gesellschaft. Auf der re:publica treffen Blogger*innen auf Politiker*innen, Wissenschaftler*innen auf Unternehmer*innen, Künstler*innen auf Aktivist*innen. Die re:publica 24 fand vom 27.-29. Mai 2024 in Berlin statt. Sie stand unter dem Motto „Who cares?“ und zählte an den drei Veranstaltungstagen 30.000 Besuche.

re:publica Berlin, the festival for the digital society, has been organised by republica GmbH since 2007, and become the largest conference of its kind in Europe. The programme includes talks, discussions, workshops, performances and many more on current social debates, the internet, its communities and the opportunities and challenges that arise from the digitalisation of society. The participants at re:publica represent a cross-section of our (digital) society. At re:publica, bloggers meet politicians, scientists meet entrepreneurs, artists meet activists. re:publica 24 took place from 27-29 May 2024 in Berlin. The event was held under the motto “Who cares?” and attracted 30,000 visitors over three days.